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          15/12/2021 
   

 2021-10ישיבת מועצה מן המניין     
 

 במשרדי המועצה. 19:19ח' טבת תשפ"ב בשעה  12.12.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 המועצהראש  –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

  חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

 . הארכת חוזה ההתקשרות תחנה סיסמולוגית  1

 המלצת המועצה  –הצבעה על חברי הנהלת המרכז הקהילתי .  2

 . הצגת כפר סטודנטים  3

 . דיווחים  4

 . שונות  5

 נדון: 

 הארכת חוזה ההתקשרות תחנה סיסמולוגית  –  1לסעיף  

הם    שנים.  5-יש לאשר הארכת חוזה אחת לבמסגרת החוק    מערכת זו להתרעת רעידות אדמה  :דוד

 שוכרים מאיתנו מקום.

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 המלצת המועצה –הצבעה על חברי הנהלת המרכז הקהילתי  -  2לסעיף  

 חגי רוזנבאום ושחר גמליאל - 40%חברי מועצה 

 קובי נגר וריקי ג'ינו רויזר - 40%חברי הנהלה 

 נטע לי שם טוב ולבב וינברג. - 20%נציגי ציבור 

ועדה, כל השאר צריכים לעבור ועדה לבדיקת כשירות  יש לציין כי חברי המועצה אינם עוברים שום  

 למלא שאלון ותצהיר.

 החלטה:

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 
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 דוד, אבי, דורית, חגי ושחרבעד: 

 . ליאור ואיריס נגד: 

 ירד מסדר היום.   - 3יף  לסע 

 

 דיווחים – 4לסעיף  

בעוד כשבועיים יסתיים מועד נוהל    - פרסום הקמה לשינוי יעוד מבני ציבור בהר הצפייה   •

חלופי  כנסת  בית  לבניית  השטח  לתכנון  נצא  האישור  את  וכשנקבל  להתנגדויות  הפרסום 

השנים  בארבע  במועצה  שהתנהלו  והדיונים  הדיווח  לפי  הצפייה  בהר  השכונות  לשתי 

 חודשים(. 3 -האחרונות )כ

 ת של הקנדים :  שתי תרומו  •

מדובר על הצטיידות של חדר במתנ"ס    –פרויקט "מרחב אימהות" )ימוקם חדר ליד הג'ימבורי(   .1

 .₪ 47,500 -דולר קנדי סביב ה  19,000לטובת מרחבי עבודה התרומה היא על סך 

מדובר על הצטיידות של כיסאות , שולחנות , מחשבים , ברקו    -הצטיידות של תנועת הנוער   .2

 ₪  58,650  -פינות ישיבה וכו' כלכיתות , 

התקיימה ישיבה ראשונה בר'   16.11בתאריך    -  וועדת היגוי הקמת מוזיאון רצועת הביטחון •

מר אריה מועלם, סמנכ"ל וראש אגף משפחות הנצחה ומורשת. יו"ר וועדת ההיגוי הינו תא"ל 

אופי  תכנים,  המוזיאון,  הקמת  על  תשפיע  ההיגוי  וועדת  ענבר,  גיורא  שיקרה    במיל'  ומה 

במוזיאון. המוזיאון יביא לידי ביטוי את פעילות לוחמי צד"ל, פעילות צה"ל בלבנון וביישובי  

ויכלול סיור של כל הצוות   26/12-הצפון. מפגש הבא של וועדת ההיגוי יתקיים במטולה ב

הביטחון  רצועת  מוזיאון  להקמת  וערכי  תיירותי  משמעותי,  פרויקט  עוד  הטיגרט  במבנה 

 במטולה.

, יתקיים ערב פרידה לעובדי מועצה שסיימו 15/12ביום ד' הקרוב,   -  פרידה מעובדי המועצה  •

תפקידם בשנה הנוכחית. רוחמה, יערה, אילנה, אור, דניאל, ליאור עמר, דור לוי, אסתי דורני 

מתוכם אישרו הגעה. עובדי וחברי המועצה הוזמנו לאירוע.   7עובדים.    9וסיון ראובן. סה"כ  

 תקיים במסעדת "ברוהאוס" בגליליון. ארוחת ערב, דברי פרידה וחלוקת שי לעוזבים.האירוע י

במסגרת התוכנית אנו בעיצומה של בניית תוכנית עבודה לשנת   -   פרויקט פיתוח הון אנושי •

הכוללת מעבר למשימות השוטפות והפרויקטים של המועצה, תוכנית פיתוח    2022העבודה  

דים על מנת לשפר את רמת המקצועיות והשרות, תוכנית מנהלים והכשרות כ"א לכלל העוב

 דיגיטציה לשדרוג כלל מערכות המועצה. 
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בשעה טובה בשבוע הבא נצא למכרז רחוב הראשונים, פרויקט    -   יציאה למכרז ראשונים •

משמעותי תיירותי למושבה. פרויקט שהושקעו בו שנים של תכנון לצד גיוס משאבים רבים  

ההתיישבותי  החיים  אורח  ברוח  משמעותית  וישדרג  למושבה  תיירותי  עוגן  יהווה  אשר 

 ההיסטוריה גישות לצד שמירת  והמסורת של המושבה מטולה. בפרויקט זה יינתן דגש על נ

והסדרת עורק התחבורה הראשי של מטולה ישל המושבה, משיכת קהל ת ירנים למושבה 

 ובכלל זה יצירת רחבות פעילויות ועסקים מותאמות לרוח התקופה.

 : סטטוס מכרזים 

מערכת   • בגדר  חשמל  משמעותית   –הטמנת  לנו  יסייע  אשר  ביותר  חשוב  הטמנה  פרויקט 
פגעי מזג האוויר והרוחות בעיקר. זהו חלק מתוך כלל גדר הביטחון של הישוב  בהתגברות על  

 ובתוכנית רב שנתית, נסיים גם פרויקט זה.
 

עגורים    • בית ספר  כ    –שיפוץ  בעלות של  זוכה  יתחילו   840  -נבחר  בימים הקרובים  אלף. 
 העבודות במתחם בכפוף למוכנות בית ספר הנדיב.

 

ל קבלן המעון ביצענו עם משכ"ל סיור קבלנים בתחילת שבוע בשל פשיטת רגל ש  -מעון יום   •
 שעבר ובימים הקרובים ייבחר קבלן שיכנס במקום קבלן המעון שפשט את הרגל.

 

 פרויקט    – הקמה ותחזוקת תשתיות תקשורת ומערכות אבטחה טכנולוגיות   •
 משלים להטמנת סיבים אופטיים של המועצה בעלות שלב זה של כחצי 

 הצבת מצלמות, בחינת חיבור לפתיחה מהירה למקלטים וכו.מיליון ₪,  

 נקבע זוכה והחלה העבודה בנושא. – והלבנון   4,  37תכנון כבישים   •
 

 נבחר שרון הדר.  – ניהול ופיקוח פרוייקטים   •
 

אנו מתקדמים בקצב שנקבע ומעריכים כי לקראת סוף החודש   - בית הספר ואולם הספורט   •
 והאולם ונשלים את שלבי אישורי הבניה.תסתיים בניית בית הספר  

 
 

 שונות  - 5לסעיף  
 

 סטטוס פרויקטים: 
 

התייעלות אנרגטית נדחה לשנה הבאה בעקבות   – מכרז קירוי שחב"ק )כולל תכנון והיתר(   •
 בעיית הולכה.

 

ממתינים למוני חשמל במבני ציבור וקבלת    – מגרש שחב"ק ומבני ציבור    – פוטו וולטאיי   •
 חשמל.הקצאה מחברת 

 

חברת חשמל נכנסה היום לעבודות ברחוב הארזים ומשם נעבור   - רחוב ארזים ועיון בביצוע   •
 לעיון. 

 

 נבחר מיקום בפארק המעיין תחתון בבדיקה מול הוועדה. – תכנון מחסני חירום  •
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בשעה טובה מחר תתפרסם חוברת המכרז ונצא לדרך בהקמת   - שכונה חדשה    – הר צפיה   •
חדשה   כל שכונה  מול  קדחתניים  בדיונים  נמצאים  אנו  האחרונים  בחודשים  למושבה. 

המתכננים של משב"ש על מנת לסגור את כל הקצוות ולהיות מוכנים לתחילת מכרז לקבלן  
עבודות פיתוח. אנו במועצה נפרסם ונסייע לכל תושב ותושבת אשר מעוניין להגיש בצורה 

 התאם.מקוונת את מסמכי המכרז, הודעה תצא לתושבים ב
 

 

 
 
 

 19:30הישיבה הסתיימה בשעה: 

 מנהלת לשכה –אריאלה לוי : מהרש

 

 

 

 

 

 

 

               

   ____________                                             _____________ 

 דוד אזולאי                                                          קובי נגר                

  מנכ"ל המועצה                                           ראש המועצה               

   

 
 
 


